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PROTOKÓŁ Nr 31/21 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 16 grudnia 2021 r. 

godz. 13.30 

 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 5 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek 

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Łobos Mariusz 

5. Murawski Bogdan 
 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 1 członek Komisji: 
 

1. Majak Violetta 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadził Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Omówienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra na lata 2022-2035 – 101.2021 

5. Omówienie projektu uchwały w sprawie budżetu miasta Kamienna Góra na 2022 

rok – 102.2021 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia WPF Gminy Miejskiej 

Kamienna Góra – 109.2021 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna 

Góra na 2021 rok – 110.2021 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Miejskiej Kamienna Góra oraz upoważnienia Dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamiennej Górze do prowadzenia postępowań w 

sprawach dotyczących świadczeń materialnych o charakterze socjalnym – 111.2021 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej 

Kamienna Góra do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Kwiat Lnu – 

112.2021 

10. Zapoznanie się z doręczeniem odpisu wyroku Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego – BRM.0007.245.2021 

11. Zapoznanie się z pismem Wydziału IOŚ – BRM.0012.6.37.2021 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Skarbnika Miasta na wniosek Komisji – 

BRM.0003.94.2021 ad. 2 

13. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta i Wydziału IOŚ na zapytania 

radnych z XLVII Sesji RM z 30 listopada 2021r. – BRM.0003.97.2021 

14. Zapoznanie się z odpowiedzią Sekretarza Miasta oraz Wydziału IOŚ na wnioski 

radnych z XLVII Sesji RM z 30 listopada 2021 r. – BRM.0003.98.2021 
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15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad. 4. - 101.2021 

 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta /zał. Nr 1 do 

protokołu/. 

 

 Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk wyjaśnił poszczególne pozycje Planu 

wydatków inwestycyjnych z załącznika Nr 6 do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zapytała o ulicę Lipową, kiedy będzie 

przeprowadzony remont? 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że w okolicach maja i czerwca 

2022 r.  

 

Radny J. Bruździak zapytał o kwotę 1,5 mln złotych na przebudowę drogi ul. 

Lubawskiej w Kamiennej Górze, czy to jest wkład własny w inwestycję? 

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że posiada informacje, że może 

to być wkład własny miasta i być może będzie na to dokument potwierdzający. 

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zapytała, jakie dokumentacje są już gotowe?  

 

Kierownik Wydziału ZIF D. Adamczyk odpowiedział, że przygotuje takie 

zestawienie. 

Radny J. Bruździak powiedział, że przy zadaniu „Modernizacja substancji 

mieszkaniowej Gminy Miejskiej” już w zeszłym roku radni walczyli, aby te wydatki 
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uwzględniły konkretne budynki.  

Komisja złożyła wnioski: 

 

Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o wprowadzenie zmiany w paragrafach w projekcie budżetu miasta Kamienna Góra na 

2022 rok niżej wymienionych zadań inwestycyjnych: 

− dział 600, rozdział 60016, paragraf 6050 – „Budowa dojazdu do terenów 

inwestycyjnych przy ul. Jeleniogórskiej” – Komisja wnioskuje  

o rozpatrzenie możliwości sfinansowania inwestycji w ramach partnerstwa publiczno – 

prywatnego; 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek jednogłośnie.  

 

− dział 700, rozdział 70095, paragraf 6050 – „Modernizacja substancji mieszkaniowej 

Gminy Miejskiej” -  Komisja wnioskuje o uszczegółowienie nazwy zadania o podanie 

konkretnych budynków z adresami; 

− dział 921, rozdział 92113, paragraf 6220 – „Dotacja dla Centrum Kultury 

- zakup wyposażenia” – Komisja wnioskuje o wykreślenie zadania,  

z uwagi na obecną finalizację projektu unijnego w kwocie ok. 1,4 mln złotych na 

wyposażenie, na którego domknięcie Gmina udziela pożyczki Centrum Kultury w 

wysokości 1 mln złotych. Zdaniem Komisji wydatek wydaje się bezcelowy.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski przy 3 głosach „za”, 0 głosach 

„przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”. 

 

 Powyższe wnioski stanowią załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

 Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

  

Ad. 5. – 102.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta /zał. Nr 3 do 

protokołu/. 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan omówiła Zestawienie proponowanych w projekcie 

budżetu miasta na 2022 rok budżetów jednostek oświatowych w porównaniu do planu 
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uchwalonego na 1.01.2021 r /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Radny J. Bruździak zapytał, jaki jest koszt utrzymania obiektu Przedszkola Nr 2 w 

Kamiennej Górze? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że musi policzyć. 

 

Radny J. Bruździak stwierdził, że wysokość utrzymania takiego obiektu związane 

jest z zatrudnieniem? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan powiedziała, że teraz jest już pełna obsada, np. 

zatrudnienie w kuchni obiektu rozbija te kwoty na kolejne poszczególne pozycje.  

 

Radny J. Jarosz zwrócił uwagę na fakt, że Przedszkole Nr 3 zawsze ma najmniejszy 

budżet, mimo, że Przedszkole Nr 1 miało mniej dzieci. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały. 

 

Ad. 6. – 109.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Radny J. Jarosz stwierdził, że sytuacja jest przez nie dotrzymanie terminów przez 

wykonawcę.  

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan powiedziała, że termin zakończenia zadania był na 

30.06.2021 r. Centrum Kultury nie mogło wejść ze swoim projektem, jeśli poprzednie 

zadanie nie zostało zakończone. Został podpisany aneks z aglomeracją – miało się to 

wszystko dziać w I półroczu i Centrum Kultury miałoby czas na rozliczenie płatności. 

Dotacja z Urzędu Miasta pozwoliła by na domknięcie projektu.  

 

Radny J. Bruździak zapytał, dlaczego wcześniej nie został zgłoszony problem? 
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Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że Pan Dyrektor miał otrzymać zaliczkę od 

aglomeracji, ale pierwsza transza byłaby wypłacona dopiero 30.12.2021 r., niestety nie 

byłoby możliwości zdążyć wcześniej. 

 

Radny J. Bruździak zapytał od kiedy było wiadomo o zaliczce, że mogą nie zdążyć jej 

wypłacić? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że gdyby wiedzieli wcześniej o 

opóźnieniach, to może teraz by zdążyli, ale dopiero po 30.11.2021 wpłynęły informacje 

o problemach. Dodała, że takiej sytuacji wcześniej nie było.  

 

Przewodnicząca KSS D. Kurnyta zapytała, czy jak zostanie uruchomiona pożyczka, 

to czy zostanie czy w 2022 roku będzie zwrot? 

 

Skarbnik Miasta I. Pazgan odpowiedziała, że aglomeracja ma 90 dni na uruchomienie 

środków  

 

Sekretarz Miasta R. Łukasiński powiedział, że nie później niż 31 mara można się 

spodziewać wypłaty środków.  

 

Komisja pozytywie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 7.  – 110.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 6 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 8. – 111.2021, 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta /zał. Nr 7 do 

protokołu/. 

Komisja pozytywie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 
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Ad. 9. – 112.2021 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił Sekretarz 

Miasta Radosław Łukasiński /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

Sekretarz Miasta R. Łukasiński wytłumaczył, że przystąpienie Gminy Miejskiej 

Kamienna Góra do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania Kwiat Lnu, które realizuje 

wielofunduszową Lokalną Strategię Rozwoju na obszarze miast i gmin, które wchodzą 

w struktury LGD kwiat Lnu przyczyni się do poprawy jakości życia mieszkańców 

miasta Kamienna Góra. Udział gminy przy tworzeniu Lokalnej Strategii Rozwoju na 

nowy okres programowania umożliwi miastu oraz mieszkańcom sięganie po środki 

pochodzące z nowej perspektywy finansowej. Będąc członkiem Stowarzyszenia, Gmina 

Miejska Kamienna Góra będzie miała wpływ na decyzje podejmowane przez LGD w 

tym realizację strategii rozwoju. Celem stowarzyszenia jest wszechstronne działanie na 

rzecz zrównoważonego rozwoju obszaru LGD. Zatem jego działalność na terenie miasta 

Kamienna Góra przyczyni się do wzmocnienia kapitału społecznego, podniesienia 

kompetencji osób w powiązaniu z zakładaniem działalności gospodarczej i rozwojem 

przedsiębiorczości, promocji regionu, rozwoju infrastruktury turystycznej, 

propagowaniu dziedzictwa kulturowego i przyrodniczego, promocji produktów 

lokalnych oraz integracji społecznej, poprawę poziomu i jakości współpracy lokalnej 

społeczności z instytucjami publicznymi i organizacjami pozarządowymi.  

 

Komisja pozytywie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad. 10. – BRM.0007.245.2021 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. projektem uchwały zapozna się na kolejnym 

posiedzeniu Komisji tj. w styczniu 2022 r.  

 

Jednocześnie Komisja zwróciła się z prośbą o przesłanie ww. dokumenty na skrzynki 

elektroniczne radnych.  

 

Ad. 11. - BRM.0012.6.37.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 9 do protokołu/. 
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Ad. 12. - BRM.0003.94.2021 ad. 2 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Ad. 13. - BRM.0003.97.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 11 do protokołu/. 

 

Ad. 14. - BRM.0003.98.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 12 do protokołu/. 

 

Ad.15. Sprawy różne.   

 

Komisja złożyła wniosek:  

 

Mając na uwadze prowadzone prace nad budżetem miasta Kamienna Góra na 2022 rok 

Komisja Spraw Społecznych wnioskuje o spotkanie wszystkich radnych w dniu 21 

grudnia 2021 r. o godz. 14:45 w celu wypracowania merytorycznych wniosków do 

budżetu. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

 

Ad.16. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  

 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

 

           Przewodnicząca KSS 

 

            /-/ Danuta Kurnyta 


